

HKMA David Li Kwok Po College 香港管理專業協會李國寶中學

8 Hoi Wang Road, Mongkok (West), Kowloon, Hong Kong Tel: 2626 9100 Fax: 2626 9311 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號 電話: 2626 9100 傳真: 2626 9311

All PTA Parent-Members To:

From: The College's PTA Election Committee

Date: Tuesday, September 18, 2012 **PTA Executive Committee Election** Subject:

> Please offer your candidacy for the PTA Executive Committee!! Support PTA = Support your child = Support your school!

You are cordially invited to offer your candidacy for the PTA Executive Committee, to be elected at the PTA Annual General Meeting. Show your support for the PTA and complete the "Self-Nomination Form" at the back. Should you have any enquiries, please contact the Election Committee by any of the following means:

Tel: 2626 9100 2626 9311 Fax:

Address: 8 Hoi Wang Road, Mongkok (West), Kowloon

Attn: The PTA Election Committee

Remarks

- The original copy of this "Self-Nomination Form" should reach the College's General Office no later than 5:00pm, Wednesday, October 3 in person or through your child. No fax transmissions, email, mail or photocopies will
- 2. Only parents who have a valid PTA membership are qualified to be a candidate in the election.
- The Election procedures will follow the PTA Constitution. The Election Committee has the right to make any final decisions.

致: 家教會家長會員 由: 家教會選舉委員會

2012年9月18日(星期二) 日期:

內容: 家教會常務委員選舉

> 請即登記爲家教會常務委員選舉候選人!! 支持家教會 = 支持你的子女 = 支持學校!!

誠邀 閣下登記爲候選人,參加角逐新一屆家教會常務委員會委員選舉。有意參選者,請即填安後頁「選舉自薦提名表」並 於限期前交回。如欲查詢,請與選舉委員會聯絡:

2626 9100 電話: 2626 9311 傳真:

九龍旺角(西)海泓道8號 地址: 收件人: 家長教師會選舉委員會

注意事項

- 「選舉自薦提名表」之**正本**必須於 **10 月 3 日 (星期三)下午 5 時前**親身或經由 貴子弟交回學校**校務處。傳真、電郵、** 郵寄或影印本蓋不接受。
- 2. 必須持有有效的家教會會籍,才有資格成爲選舉候選人。
- 3. 選舉將遵照家教會會章進行;選舉委員會並擁有最終決定權。

Self-Nomination Form 選舉自薦提名表

* Submit the form to the General Office no later than 5:00 pm on Wednesday, October 3, 2012 表格須於 10 月 3 日 (星期三) 下午 5 時前交回校務處

I would like to offer my services as a parent-member of the PTA Executive Committee. I understand that the aim of the Committee is:

To promote closer contact between HKMA David Li Kwok Po College and families; To promote communication and cooperation between the PTA and parent members of the College; To enhance friendly relationships between parents and teachers; To facilitate the exchange of information with a view to improving the personal development of students. (PTA Constitution)

As a candidate, I understand that I will need to attend the AGM held on October 26, 2012 and present myself to all members. I am a Parent-Member of the HKMA David Li Kwok Po College PTA and I hereby agree to the College distributing the information I provide here (except phone no. and e-mail address) to all PTA members.

本人願意成爲香港管理專業協會李國寶中學家教會常務委員會家長委員,並明白常委會的工作方向是:

促進香港管理專業協會李國寶中學與家庭、家長與教師彼此之間的友善聯繫與資訊交流;充當家教會與家長之間的橋樑,以達到學校與家庭共同培育學生身心發展的目的。(原文參見會章)

作爲候選人,本人願意出席於 2012 年 10 月 26 日舉行之週年會員大會及向會員作自我簡介。本人爲香港管理專業協會李國寶中學家教會家長會員,同意校方將本人資料(聯絡電話及電郵地址除外)及參選抱負印發給所有家教會會員。

| Personal Particulars 個人資料 | | |
|---------------------------|-----------|---------------|
| Name of Candidate 參選人姓名: | | |
| Name of Student 學生姓名: | | |
| Class (Class No.) 班別(班號): | () | |
| Contact No.聯絡電話: | (Home 住宅) | _ (Mobile 手提) |
| Email Address 電郵地址: | | |
| Signature 簽署: | | |

Please write the following information in the box below. This box will be photocopied and will form part of the list of candidates.

請將個人資料填寫在下列方格內,選委會將會影印此方格並刊登於候選人名單上。

Notes 填寫須知:

- 1. Photo size is 1.5 inch (W) x 2 inch (H). 相片尺吋大小為 1.5 吋(闊) x 2 吋(高)。
- 2. My aim/platform could write in either Chinese or English version. Candidates could also write in both Chinese and English version.個人參選抱負可用中文或英文版本填寫。參選人亦可以同時以中文及英文版本書寫。
- 3. No. of words for each language versions is limited to 200, punctuation is not included. 中、英文版本字數均以二百字爲限,標點符號不作計算。

| My personal profile and aim/platform (No more than 200 words) 個人簡介及參選抱負 (不多於二百字) | | |
|--|----------|--|
| Photo 相片 | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| | | |
| Signature 簽署: | Date 日期: | |